
Apollo 17 

The fund invests in bonds from the dollar zone with good to very good credit worthiness (

AA-). The average maturity, and thus the market risk, are based on the specified market risk 

of three to five-year U.S. government bonds. In addition to these general conditions, further 

guidelines ensure the important diversification of the bond classes used. 

The fund's investment strategy is based on the fixed income strategy (FIXIS) developed by 

Bond Management at Security KAG. 

This strategy ensures an investment with the best possible balance between profit and risk. 

This goal is achieved by applying a computer-aided investment procedure that takes into 

account the shape of the yield curves. Keywords for further interest here are roll-down yield 

and pull to par effect. 

Currently, this strategy is applied in the more advanced form. Here the yield curve is 

considered specific to the issuer of the bond and thus an even more detailed risk profile is 

included.  

The FIXIS strategy has been used successfully in all funds for years and can rely on a wide 

experience. A valuable characteristic of the strategy is the freedom from future forecasting 

and 'gut' decisions and the structured incorporation of Big Data processing. 

As a 100% bond fund with good credit ratings, Apollo 17 is a comparatively low-risk 

investment that is very well suited as a hedging instrument towards the end of the term of 

savings plans. 



Apollo 17 

Фонд инвестирует в облигации долларовой зоны в диапазоне с хорошим или очень 

хорошим кредитным рейтингом (AA-). Средний срок погашения и, следовательно, 

рыночный риск основан на указанном рыночном риске от трех до пятилетних 

государственных облигаций США. В дополнение к данным общим условиям, существуют 

и прочие положения, обеспечивающие важную диверсификацию используемых классов 

облигаций.  

В качестве инвестиционной стратегии фонд использует методику "Стратегия 

фиксированного дохода" (FIXIS), разработанную командой по управлению облигациями 

в Security KAG. 

Данная стратегия гарантирует инвестиции с наилучшим соотношением между 

доходностью и риском. Эта цель достигается с помощью поддерживаемой 

компьютером инвестиционной процедуры, которая учитывает форму кривых 

доходности.  

В настоящее время данная стратегия применяется в более усовершенствованной форме. 

Здесь кривая доходности рассматривается в зависимости от эмитента облигации, что 

позволяет получить еще более детальный профиль риска.  

Будучи фондом 100% облигаций с хорошим кредитным рейтингом, Apollo 17 

представляет собой сравнительно низкорисковую инвестицию, которая очень хорошо 

подходит в качестве инструмента хеджирования к концу срока действия 

накопительных планов. 


